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Zápis č. 10 z jednání školské rady 
konané dne 19. 3. 2015 

Přítomní členové:  Mgr. Jarmila Berková, Mgr. Zdeňka Fialová, Mgr. Martin Hejkrlík, Mgr. Jiří 
Švanda 

Omluveni:  Ivana Marečková, Antonín Vyšohlíd 
Hosté: …………………………………………………………………………………………… 
Jednání zahájeno: 19. 03. 2015 v 15:00 hodin 

 
Zasedání Školské rady při Gymnáziu a základní škole Králíky, Moravská 647 (dále jen „ŠR“) svolal, 
v souladu s § 167 odst. 7 zákona č. 561/2004 Sb. (Školský zákon), předseda ŠR Mgr. Martin 
Hejkrlík.  
 
I) Program jednání: 

1. Zhodnocení funkčního období ŠR  
2. Návrhy a doporučení pro příští ŠR  
3. Informace o aktuální situaci v procesu registrace KRK, z.s.  
4. Diskuze 

 Usnesení č. 01: Školská rada schvaluje Program jednání. (4 – 0 – 0) 

 
II) Jednání ŠR 

1.  Zhodnocení funkčního období ŠR 

- ŠR se ve svém funkčním období 2012 - 2015 sešla celkem 10x (z organizačních a 
časových důvodů se nepodařilo naplnit plán 4 setkání během školního roku). 

- ŠR se na svých jednáních věnovala všem činnostem, které jí ukládá zákon č. 561/2004 
Sb., Školský zákon, v.z.p.p. a věnovala se dalším tématům, zejména problematice 
spolupráce rodiny a školy a komunikace mezi školou a rodiči (jedním z výstupů byla 
realizace dotazníkového šetření Mapa školy). 

- ŠR v zájmu lepší informovanosti přistoupila ke zveřejňování celých zápisů ze 
svých jednání, nikoliv jen usnesení (změna čl. VII. jednacího řádu).  

- ŠR iniciovala a připomínkovala tvorbu a podobu webových stránek školy, podporovala 
zavedení elektronického informačního systému iŠkola pro evidenci prospěchu a chování 
žáků. 

- ŠR projednávala připomínky a podněty z řad rodičů (plánování a vyhlašování termínů 
ředitelského volna, forma rodičovských schůzek, sortiment školního bufetu, možnost 
realizace ranní družiny v prostorách „žluté“ školy apod.). 

- ŠR se zabývala problematikou tvorby koncepce školy (vedením školy byla zpracována 
koncepce školy na období 2014 -2019). 

 

2. Návrhy a doporučení pro příští ŠR 

Osvědčilo se:  minimálně 3 setkání během školního roku (září – návrh rozpočtu a 
dokumenty školy, listopad – výroční zpráva a plán čerpání dní ředitelského 
volna a březen – co přinese školní rok a plán akcí na II. pololetí – nevylučuje 
možnost mimořádných jednání), 

 diskuze a tvorba programu jednání ŠR v době plánování setkání (předem a 
všemi členy) 
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tvorba a zveřejňování zápisů z jednání na webu školy a jejich předávání 
zřizovateli, 

   pravidelné zveřejňování informací ze ŠR na webu školy, 
   aktivní zapojení do procesů komunikace mezi rodinou a školou.  

 Neosvědčilo se: pořízení a finalizace zápisu z jednání na konci daného jednání ŠR 
(nedostatek času na kontrolu zápisu a malý prostor pro doplnění a 
připomínky). 

Doporučení:  pro nové funkční období upravit čl. II. jednacího řádu (počet setkání ročně). 

 

3. Informace o aktuální situaci v procesu registrace KRK, z.s. 

Pan Švanda sdělil, že: 

 - probíhá příprava registrace z.s., 
 - přípravný tým pracuje ve složení J. Švanda, M. Bartik, I. Kubíčková a M. Hejkrlík 
 - v tomto roce se KRK pokusí zajistit sponzorsky ceny na sportovní den školy 

 

4. Diskuze  

Paní Fialová informovala o způsobu volby do nové školské rady, které budou probíhat dne 
30.3.2015. 

Členové ŠR konstatovali, že aktuální podoba webových stránek školy je velice zdařilá a 
zveřejňování aktuálních informací je rychlé, což přispívá k dobré informovanosti rodičů i 
veřejnosti o aktuálním dění ve škole. 

Také systém iŠkola je rodiči velice kladně hodnocen.   

 

III) Závěr 

Jednání ŠR bylo ukončeno v 17:00 hodin. 

 

Zapsal: Mgr. Martin Hejkrlík     Za ŠR: 
 
…...............................................    …...............................................  
     Mgr. Martin Hejkrlík      


